



**Jordanian Logistics Association**  
**النقابة اللوجستية الاردنية**

تعرفة النقابة اللوجستية لأجزاء الحاويات

JLA -LCL Tariff

عمان 2021/11/10

Description			
Delivery Order per HBL	JOD 60 Per HBL	اذن تسليم للبوليصة الفرعية	60 دينار لكل بوليصة
Agency fees	JOD 5 W/M	رسوم اجنسية لكل متر او طن	5 دنانير لكل متر او طن
Unsnuffing	JOD 15 W/M	أجور تفريغ لكل متر او طن	15 دينار لكل متر او طن
Handling	JOD 5 W/M	أجور متابعة لكل متر او طن	5 دنانير لكل متر او طن
Above tariff is exclude the following:		التعرفة اعلاه لا تشمل الآتي :	
<ul style="list-style-type: none"><li>• Additional expenses at country of origin that have to be collected by shipping agent (agent responsible for loading).</li><li>• IMO Charges JOD 45 per Shipment.</li><li>• EIS(Equipment Imbalance Surcharge) JOD 5 W/M</li><li>• Port Additional Surcharge JOD 5 W/M</li></ul>		<ul style="list-style-type: none"><li>• المصاريف الاضافية التي يطلب تحصيلها من وكيل التحميل في بلد المنشأ.</li><li>• رسوم مناولة مواد خطرة ( ان لزم ) بواقع 45 دينار للشحنة</li><li>• رسوم عدم توازن EIS (حسب فاتورة الوكيل البحري) بواقع 5 دنانير لكل متر / طن.</li><li>• رسوم ميناء اضافية (حسب فاتورة الوكيل البحري) بواقع 5 دنانير لكل متر / طن.</li></ul>	
Remarks		ملاحظات	
<ol style="list-style-type: none"><li>1- above rates are considered at the highest limit, and should not be exceeded for any reason</li><li>2- these rates are applied for normal cargo shipments, in accordance to seaworthy packing</li><li>3- Rate applied upon calculation either volumetric weight or gross weight, whichever is greater.</li><li>4- The above tariff will be subjected to periodic review by Jordanian logistics association.</li></ol>		<ol style="list-style-type: none"><li>1. تعتبر الاجور اعلاه هي الحد الاعلى ويجب ان لا يتم تجاوزها لأي سبب كان</li><li>2. تطبق هذه التعرفة للبضائع العادية ووفق التغليف الملائم للشحن البحري</li><li>3. تعتمد القيمة الاكبر للتعرفة عند الاحتساب للحجم او الوزن</li><li>4. تخضع التعرفة للمراجعة الدورية من قبل النقابة</li></ol>	